



Banc Ceannais na hÉireann
Central Bank of Ireland

Eurosystem

T +353 1 224 6000 F +353 1 671 6561

Bosca OP 559, Sráid an Dáma, Baile Átha Cliath 2, Éire.
PO Box No. 559, Dame Street, Dublin 2, Ireland.

www.centralbank.ie

25 September 2014

Mr Anthony Woods
Genesyl Ireland Ltd
Regional Development Centre
Dublin Road
Dundalk
Co Louth

Dear Mr Woods

I am writing to you on behalf of the Members of the Central Bank Commission, to whom you wrote recently. I understand you have also been in communication with the Central Bank ('the Bank') via our Public Contacts Unit. This letter is in response to your various communications.

Thank you for providing us with the information you did concerning Genesyl Ltd and in particular the 'Produit à Intérêts Décomposés' (PID). This has been examined by the relevant divisions in the Bank. Based on your correspondence, it would appear that you are seeking to promote a particular product to financial institutions. If that is the case, there is no regulatory role for the Bank, apart from any relevant considerations we may have with any regulated financial institutions that may be considering the use of any such product. If, however, you are proposing to establish an entity to lend funds, this would fall to be regulated by the Bank, the form of regulation being dependent on the nature of the entity, whether or not it was using this product.



Banc Ceannais na hÉireann
Central Bank of Ireland
Eurosystem

As previously advised, in the correspondence from our Public Contacts Unit of 5 September 2014, it is Genesyl Ireland Limited's responsibility to ensure that it acts within the terms of any relevant legislation. To that end, Genesyl Ireland Limited needs to satisfy itself as to whether it needs to be regulated, and may need to seek independent legal advice in this regard.

Again, thank you for your correspondence.

Yours sincerely

A handwritten signature in blue ink, appearing to read "Neil Whoriskey".

Neil Whoriskey
Secretary

TRADUCTION

"DE VARIETUR" N° 344-01-14
BEAUFORT, le 1^{er} Oct. 14



[un logo]
Banque Centrale d'Irlande
Eurosystem

Tel. : 353 1 224 6000 Fax : 353 1 671 6561
BP N° 559, Dame Street, Dublin, Irlande

www.centalbank.ie

Le 25 septembre 2014

Mr Anthony Woods
Genesyl Ireland Ltd
Centre de Développement Régional
Dublin Road
Dundalk
Comté de Louth

Cher Mr Woods,

Je vous écris au nom des Membres de la Commission de la Banque Centrale auxquels vous avez récemment adressé un courrier. J'entends que vous avez également été en relation avec la Banque Centrale (« la Banque ») par l'intermédiaire de notre Unité de Liaison avec le Public. Cette lettre vient en réponse à vos diverses correspondances.

Nous vous remercions de nous avoir fourni l'information relative à Genesyl Ltd et en particulier au « Produit à Intérêts Décomposés » (PID). Cette information a été étudiée par les divisions correspondantes de la Banque. Selon vos courriers, il semblerait que vous cherchiez à promouvoir un produit particulier auprès des institutions. Si tel était le cas, la Banque n'a pas à jouer de rôle de régulation si ce n'est toute considération pertinente que nous pourrions avoir vis-à-vis de toute institution financière sous régulation compte tenu de l'utilisation d'un tel produit. Si, cependant, vous vous proposez d'établir une entité en vue de prêter des fonds, ceci tomberait sous le cadre régulateur de la Banque, sous une forme de régulation dépendant de la nature de l'entité, qu'elle utilise ou non ce produit.

"LE VARIETUR" N° 34401-14
BEAUFORT, le 1^{er} Oct-14

TRADUCTION



[un logo]
Banque Centrale d'Irlande

Eurosystem

Comme nous l'avions conseillé préalablement, dans le courrier de notre Unité de Liaison avec le Public du 5 septembre 2014, il est de la responsabilité de Genesyl Ireland Limited de garantir qu'elle intervienne dans le cadre des dispositions de toute législation correspondante. A cet effet, Genesyl Ireland Limited doit s'assurer de savoir si elle doit être sous régulation, et peut demander un conseil juridique indépendant à cet égard.

Nous vous renouvelons nos remerciements pour vos courriers et vous prions de croire, Monsieur Woods, à l'expression de notre considération distinguée.

[une signature]

Neil Whoriskey
Secrétaire